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Jaarverslag 2023 
 
De Stichting Fonds voor Pluimveebelangen (hierna te noemen Fonds) is opgericht op 
twaalf juni 1936. De stichting heeft als doel het bevorderen van ontwikkelingen op het 
gebied van de dierlijke productie in het algemeen en de pluimveesector in het 
bijzonder. Met name ontwikkelingen in de pluimveesector, gericht op een 
toekomstbestendige verduurzaming, op het gebied van arbeid, diergezondheid, 
dierenwelzijn en voedselveiligheid worden door het Fonds gestimuleerd.  
Het Fonds heeft voor zijn vermogen de volgende beleggingsdoelstelling:  
Primair: vermogensbehoud (ic reëel vermogensbehoud, d.w.z. na kosten en na 
inflatie) 
Secundair: vermogensgroei om projecten te kunnen financieren. 
Overigens wil het Fonds ook bij lage of zelfs negatieve beleggingsrendementen een 
budget voor het financieren van projecten reserveren. Het Fonds heeft een lange 
termijn beleggingshorizon (tot 2037). 
 
Het bestuur van het Fonds heeft in 2023 bestaan uit: 
ir A. Sneep, Breda, voorzitter  
C. de Jong, Waddinxveen, plv voorzitter 
A. Butijn, Wijk en Aalburg, lid  
E.J. Oplaat, Markelo, lid  
mevr. ir. C.L. Hagen, Driebergen, lid 
G.J. Oplaat, Markelo, lid 
Secretaris-penningmeester van het bestuur was J.N. Schouwenburg, Leiden. 
Het bestuur had verder de volgende adviseurs: 
ir. B.M. Dellaert, Rotterdam 
mw dr ir F. Leenstra, Lelystad  
ing. J.T. Wolleswinkel, Renswoude 
 
Het bestuur heeft in 2023 vergaderd op 26 april, 28 september en 8 december.  
 
26 april 
Het bestuur heeft het jaarverslag over 2022 besproken en goedgekeurd. Het 
jaarverslag zal ook op de website van het Fonds worden geplaatst. 
De jaarrekening 2022 is goedgekeurd. 2022 was een slecht beleggingsjaar. Het 
vermogen van het Fonds bedroeg per 31 december 2022 ca € 3,7 miljoen. 
Het bestuur heeft verder een subsidie van € 82.750 (incl BTW) toegekend aan 
LTO/NOP ten behoeve van het project “Versnellen innovatie stalsystemen en 
mestverwerking”. Doelstelling van dit project is versnelling te realiseren van de 
implementatie van innovatieve stal- en bedrijfssystemen (inclusief 
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vergunningverlening op basis van werkelijke emissies, aangetoond door middel van 
sensor- en datasystemen), die technisch, juridisch, maatschappelijk en economisch 
werken. 
Verder heeft het bestuur de voortgang besproken van diverse lopende projecten 
waaraan het Fonds een bijdrage heeft verstrekt. 
 
28 september 
Deze vergadering werd gecombineerd met een bezoek aan Vencomatic in Eersel.  
Vencomatic hield een presentatie over de huidige en toekomstige projecten waar zij 
mee bezig zijn. Daarbij is ook gekeken of daar een samenwerking met het Fonds 
zinvol zou zijn. Bijvoorbeeld ondersteuning van een PhD traject. Vencomatic zal 
hiervoor een concreet voorstel opstellen. Verder zijn met Vencomatic afspraken 
gemaakt over de financiële afwikkeling van een eerder aan Vencomatic verstrekte 
lening voor de ontwikkeling van de Q-Perch. 
 
Vertegenwoordigers van de Rabobank hielden hun jaarlijkse presentatie over de 
ontwikkelingen rond de beleggingsportefeuille. Na het slechte beursjaar 2022 zijn de 
resultaten over 2023 voorzichtig positief. Het bestuur heeft in dat verband besloten 
om de (neutrale) beleggingsstrategie niet te wijzigen. 
 
Het bestuur heeft een subsidie aanvraag besproken voor een project om met behulp 
van urease remmende enzymen te komen tot een substantiële ammoniakreductie in 
pluimveestallen. Het bestuur staat hier positief tegenover. Een definitief besluit is 
afhankelijk van de resultaten van een nog lopend vooronderzoek. Dat zal begin 2024 
afgerond worden. 
 
Het bestuur heeft verder de voortgang van de diverse projecten die door het Fonds 
ondersteund worden. 
 
8 December 
In deze vergadering zijn de volgende onderwerpen aan de orde gekomen: 
 
Het bestuur heeft een eerste gedachtenwisseling gehouden over het beleidsplan van 
het Fonds. Afgesproken is daar in 2024 verder over te spreken.  
 
Het bestuur constateert verder dat het Fonds relatief weinig bekend is bij 
organisaties en personen die mogelijk interessante projectvoorstellen hebben. 
Afgesproken is om via publicaties in de vakpers en de website het bestaan van het 
Fonds en de door het Fonds gefinancierde projecten breder bekendheid te geven. 
Verder streeft het bestuur naar een nauwere samenwerking en afstemming met de 
AVV onderzoeksprograma van AVINED. 
 
Verder heeft het bestuur een voorstel van Vencomatic voor een PhD onderzoek naar 
geluidsmonitoring in een pluimveestal besproken. Dit zou een indicatie kunnen zijn 
voor de mate van welzijn van pluimvee. Het bestuur heeft besloten om voor dit 
project een jaarlijkse subsidie van € 50.000 gedurende een periode van 4 jaar 
beschikbaar te stellen. 
De heer Sneep en mevrouw Leenstra zijn herbenoemd als voorzitter cq adviseur van 
het bestuur voor een nieuwe periode van 4 jaar. 
 
Nieuwegein,  
Adam Sneep,  
voorzitter 


